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KOMÁROM VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 
H-2900 Komárom, Szabadság tér 1. 
Tel.:+36 34 541-300 

 
 
 
Iktatószám: 1-112/2014. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. szeptember 10. napján 8 
órakor megtartott ülésén a városháza Dísztermében. 
 
Jelen vannak: 
 

1. Babják Csaba, képviselő 
2. Czita János, képviselő 
3. Dombay Gábor, képviselő 
4. Hamrák Zsófia, képviselő 
5. Horváth Gyula, képviselő 
6. Horváth Zsolt, képviselő 
7. dr. Molnár Attila, polgármester 
8. Márkos Attila, képviselő 
9. Sárai János, képviselő 
10. Takács József, képviselő 
11. Turi Bálint, alpolgármester 

 
Meghívottként jelen van:  
 

- Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester 
- Hornig Rudolfné, alpolgármester 
- dr. Ströcker Renáta, jegyző  
- Dobos László, belső ellenőr 
- Kéri Anna, a Moore Stephens K-E-S Audit Kft. könyvvizsgálója 
- Molnárné dr. Taár Izabella, a Komáromi Járási Hivatal vezetője 

 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a képviselő-testületi ülés valamennyi 
résztvevőjét. Köszönti a Képviselő-testület ülésén Czomba Pétert a Komárom-Esztergom 
Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság igazgatóját, tűzoltó ezredesét, valamint Kelkó Balázs 
tűzoltó alezredest, továbbá Hántai Ferencet, a helyi tűzoltóság vezetőjét, parancsnokát. 
Köszönti a Képviselő-testület ülésén továbbá Molnárné dr. Taár Izabellát, a Komáromi Járási 
Hivatal vezetőjét. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a Képviselő-testület 11 
tagja közül 11 fő jelen van. Ezt követően a polgármester megnyitja a Képviselő-testület 
ülését. Módosító javaslatot tesz az előzetesen megküldött meghívó napirendi pontjaira az 
alábbiak szerint: 
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Javasolja, hogy 1. napirendként tárgyalja a Képviselő-testület a „Beszámoló a Komárom-
Esztergom Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Tatabányai Katasztrófavédelmi 
Kirendeltség tevékenységéről” címet viselő napirendi pontot. Javasolja a képviselő-testület 
tagjainak, a módosított napirendek elfogadását. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadja a 
„Beszámoló a Komárom-Esztergom Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Tatabányai 
Katasztrófavédelmi Kirendeltség tevékenységéről” címet viselő napirendi pont 1. 
napirendként való megtárgyalását. 
 
Javasolja, hogy 2. napirendként tárgyalja a Képviselő-testület a „Beszámoló a 2010-2014. évi 
Gazdasági Program végrehatásáról” címet viselő napirendi pont. Javasolja a képviselő-testület 
tagjainak, a módosított napirendek elfogadását. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadja a 
„Beszámoló a 2010-2014. évi Gazdasági Program végrehatásáról” címet viselő napirendi pont 
2. napirendként való megtárgyalását. 
 
A polgármester javasolja a képviselő-testületnek az 1-112/2014. iktatószámú meghívóban 
szereplő napirendek elfogadását a fenti sorrendi változtatásokkal. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 196/2014. (IX.10.) határozata: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. szeptember 10-i ülése napirendjét 
az alábbiak szerint fogadja el: 
 
1. Beszámoló a Komárom-Esztergom Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

Tatabányai Katasztrófavédelmi Kirendeltség tevékenységéről 
Előadó: Kelkó Balázs tűzoltó alezredes 

    

2. Beszámoló a 2010-2014. évi Gazdasági Program végrehajtásáról 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

3. Beszámoló Komárom Város Önkormányzata 2014. évi költségvetésének I. féléves 
végrehajtásáról, tájékoztató az Önkormányzat 2014. június 30-án fennálló likviditási 
helyzetéről 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

4. Beszámoló a folyamatban lévő pályázatokról, beruházásokról 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

5. Tájékoztató a településképi véleményezési és településképi bejelentési eljárások 
tapasztalatairól 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 
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6. Komárom Város Önkormányzata 2014. évi közbeszerzési tervének 2. számú 
módosítása 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

7. Komárom Város Egyesített Szociális Intézményének beszámolója a tevékenységéről  
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

8. Komárom és Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai 
programjának, és szervezeti és működési szabályzatának módosítása  
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

 
9. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a két 

ülés közötti fontosabb eseményekről, képviselői kérdések, közérdekű bejelentések  
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 

 
Megkezdődik a napirend tárgyalása az alábbiak szerint: 
 
Napirend: 
 

1. Beszámoló a Komárom-Esztergom Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 
Tatabányai Katasztrófavédelmi Kirendeltség tevékenységéről 
Előadó: Kelkó Balázs tűzoltó alezredes 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Felkéri Kelkó Balázs tűzoltó alezredest, hogy adjon 
tájékoztatást a Komárom-Esztergom Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Tatabányai 
Katasztrófavédelmi Kirendeltség tevékenységéről. 
 
Kelkó Balázs, tűzoltó alezredes, kirendeltség-vezető: Elmondja, hogy 2012. január 1-jén 
jött létre az Egységes Katasztrófavédelmi Szervezet a Belügyminisztérium irányítása alatt, 
országos területi és helyi szervvel. A Tatabányai Katasztrófavédelmi Kirendeltség szervezeti 
egységébe két hivatásos tűzoltóság és egy hatósági osztály tartozik. Feladatrendszerükbe 
beletartozik a tűzvédelem, a polgári védelem és az iparbiztonság. Fő feladat a 
veszélyhelyzetek megelőzése valamint a kialakult veszélyhelyzetek kezelése. Az illetékességi 
terület 49 településre terjedt ki, melybe tartozott hét város, köztük Tatabánya megyei jogú 
város is. 2013. évben megalakult a járási rendszer, melyhez igazodott a kirendeltség 
illetékességi területe is, így öt járás Tatabánya, Tata, Oroszlány, Komárom és Kisbér 
illetékességi területére terjedt ki az illetékességünk, 52 településre terjedt ki. Az öt járás 
területén látja el a Hatósági Osztály a hatósági és szakhatósági feladatokat. Feladatkörük 
igazodott a járások és települések hatósági feladataihoz. A Komáromi Hivatásos 
Tűzoltóparancsnokság működési területe 27 településre terjed ki, 4 várost foglal magába. 
2014. évben 171 beavatkozást hajtott végre a Komáromi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság. 
170 esetben I. riasztási fokozat, 1 esetben II. riasztási fokozat lépett érvénybe. A 2012. évben 
ilyenkorra csak a szabadtéri tüzek tekintetében már elérték a 170 beavatkozást. A Komáromi 
Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 72 fő tűzoltóval látja el a szolgálatot. 66 fő készenléti 
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szolgálatot lát el, 6 fő pedig hivatali munkarendben dolgozik a tűzoltóságon. 2013. augusztus 
1-jén megalakult a Kisbéri Katasztrófavédelmi Örs, mely a működésképtelenné vált Kisbéri 
Önkormányzati Tűzoltóság mentő tűzvédelmét vette át a Bakonyalján 15 településen. 18 fővel 
áll készenlétben. A Kisbéri Katasztrófavédelmi Örs szervezetileg a Komáromi Hivatásos 
Tűzoltóparancsnoksághoz tartozik. A kirendeltség területén megalakult Komáromi Hivatásos 
tűzoltóparancsnokság részeként a Kisbéri Katasztrófavédelmi Örs. Az őrsprogram lényege, 
hogy a tűzoltói segítség a lehető legközelebb kerüljön az állampolgárokhoz. Az alapfilozófia 
helyességét a statisztikák is alátámasztják, ugyanis a beavatkozásoknak csaknem 
kilencvenkilenc százalékában elegendő egy raj, éppen annyi, amennyi egy őrsön készenlétben 
áll. Elmondja, hogy a technikai felszereltség az elmúlt 5-6 évben nem változott. Komáromban 
egy fecskendő áll készenlétben, egy létra, egy vízszállító és egy közúti gyorsbeavatkozó. Az 
elmúlt évben a védőruhák tekintetében jelentős fejlesztés ment végbe a 
katasztrófavédelemnél. A készenléti szolgálatot ellátó hivatásos állomány tagjai, az újonnan 
felszerelt munkatársak is rendelkeznek a szükséges egyéni védőeszközökkel. Jelentős 
fejlesztés történt ezen a területen is, megkezdődött az állomány R13 Tűzoltó védőruhával való 
ellátása, mely várhatóan a teljes személyi állománynál két éven belül megtörténik. A 
gépjárművezetői állománynál 100%-ban megtörtént a védősisak csere gépjárművezetői 
Rosenbauer típusra. A Komáromi Hivatásos Tűzoltóság parancsnoka felügyeleti 
tevékenységet lát el a működési területén lévő tűzoltóságokkal kapcsolatban. Az Ácsi és a 
Nagyigmándi tűzoltóság felett gyakorol felügyeletet. 9 önkéntes tűzoltó egyesülettel jött létre 
együttműködési megállapodás. Az állomány elhelyezési körletei megfelelőek. Minden eszköz, 
rendelkezésre áll ahhoz, hogy az állomány a feladatát ellássa. Az idei évben a komáromi 
laktanyában megtörtént a tető szigetelése. Az integrált katasztrófavédelmi rendszer 2012. évi 
megalakulásával a polgári védelem megújulása is cél volt, valós problémákra valós válaszokat 
adtak. A valós kockázatok felmérése és a kockázatok mérséklésének megfelelő intézkedések 
meghozatala, olyan tervezési rend kialakítása mely szolgálja az ott élő lakosság életének és 
javainak biztonságát. Ezen elvek mentén a katasztrófavédelem szakmai irányításával 2012. 
évben elkészítették a települési polgármesterek a település kockázati osztályba sorolását. 2013 
év kiemelt feladata volt a települések veszélyelhárítási terveinek elkészítése a kockázatok 
figyelembevételével. A települések katasztrófavédelmi besorolási rendszerének megújulásával 
a veszélyhelyzeti tervezés rendszere is alapvetően átalakult. Megalakultak a köteles 
polgárvédelmi szervezetek. A 2013. év az önkéntesség éve volt a katasztrófavédelemben. A 
márciusi hóhelyzet és a nyári Dunai árvíz okozta feladatokba tömegesen kapcsolódtak be 
karitatív szervezetek, önkéntes tűzoltó egyesületek és önkéntes állampolgárok. Mondhatnánk 
azt is, hogy a katasztrófavédelem jelentősen hozzájárult a nemzeti összefogáshoz. A 
Tatabányai Katasztrófavédelmi Kirendeltséghez tartozó mind az öt járásban megalakítottuk az 
önkéntes mentő csoportot. Létrehozták a Komáromi Járási Mentőszervezetet. A Komáromi 
Hivatásos Tűzoltóság a város összes középiskolájával szerződést kötött. Az érettségit letevő 
diákoknak közösségi munkát kell ellátni, melyet a Katasztrófavédelemnél is elvégezhetnek. A 
katasztrófavédelem harmadik pillére az iparbiztonság. A 2012-ben megalakuló integrált 
katasztrófavédelmi rendszerben fogalmazódott meg a veszélyes üzemek hatósági felügyelte, a 
veszélyes anyag szállítás hatósági ellenőrzése és a kritikus infrastruktúra, azaz a létfontosságú 
rendszer elemek hatósági felügyelete és védelme. A megyét leginkább veszélyeztető tényezők 
az árvíz, a földrengés, a rendkívüli időjárás során kialakult helyzetek, a veszélyes üzemek, 
valamint a veszélyes áruk közúti, vasúti és vízi szállítása. A kockázatértékelés végrehajtását 
követően a kirendeltség illetékességi területén az 52 településből 4 a kiemelten veszélyes I. 
katasztrófavédelmi osztályba, 14 a közepesen veszélyes II. katasztrófavédelmi osztályba, 35 a 
kevésbé veszélyes III. katasztrófavédelmi osztályba került besorolásra.  A kirendeltség 
elhelyezkedéséből adódik, hogy itt húzódik az 1. számú vasúti vonal, az M1 autópálya, a 1-es, 
13-as és 81-es főútvonalak és a Dunai vízi közlekedés is. Komárom és Almásfüzitő 
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közigazgatási területén közúti, vasúti és vízi veszélyes anyag töltő-lefejtő működik. Veszélyes 
anyag szállítás szempontjából fokozottan kockázatos a kirendeltség területe. A Tatabányai 
Katasztrófavédelmi Kirendeltség Iparbiztonsági Felügyelősége a Komárom-Esztergom 
Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Iparbiztonsági Főfelügyelőségével közösen végzi a 
SKET, Biztonsági Jelentés bírálatokat. CO mérgezéssel kapcsolatos eljárást 2 esetben kellett 
indítaniunk. Sajnálatos, hogy két személy életét vesztette CO mérgezés következtében a 
működési területükön. A hasonló esetek elkerülése végett bekapcsolódtak a CO jelzők 
népszerűsítésébe, Komáromban és Tatabányán kollégáik egy-egy nagyáruház területén 
folytattak felvilágosító munkát. Továbbá lakossági fórumokon is népszerűsítették a CO 
érzékelők használatát.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megadja a szót Czomba Péter, 
ezredesnek. 
 
Czomba Péter, ezredes: Elmondja, hogy a katasztrófavédelem egyik alapvető célkitűzése a 
gazdaság működőképességének megőrzése illetve biztosítása. A kritikus infrastruktúra 
elemek, vagyis a létfontosságú rendszerelemek védelme is a katasztrófavédelem 
tevékenységének alapvető feladatai közé tartozik. Elmondja, hogy a 2010. évi Borsodi árvíz 
kezelése, majd az újjáépítések, valamint a Kolontár-Devecseri események hatására a 4 év alatt 
számos hatósági jogkörrel bővült a katasztrófavédelem tevékenysége. Januárban a 
hulladékszállítással kapcsolatos feladatok elvégzése is megtörtént. A kéményseprő ipari 
tevékenység, a gázcsatlakozó vezetékek, a gázkészülékek felügyeletére is fokozott figyelmet 
szentelnek. Kiemelt figyelmet fordítottak a zenés-táncos rendezvények, szórakozóhelyek 
ellenőrzésére is. Szabadtéri rendezvények felügyeletére is kiemelt figyelmet fordítanak. 
Mentő-tűzvédelmi szempontból fontos lépés volt, és elérte hatékonyságát az őrs program 
bevezetése. A megyében két helyen, Bajnán és Kisbéren indult katasztrófavédelmi őrs. Ennek 
célja, hogy minél közelebb kerüljenek az állampolgárokhoz. A riasztási statisztikát nézve 
leszűrhető, hogy az alapesetek mintegy 98-99%-a egy rajjal eloltható. Veszélyes áruszállítás, 
veszélyes áruval foglalkozó feldolgozó-tároló üzemek felügyeletét is elvégzik. A megyére 
jellemző a közúti veszélyes szállítás. Az M1-es autópályán jelenleg egy 24 órás ADR közúti 
veszélyes anyagok szállításának ellenőrzése folyik. A szankciók mellett ezen tevékenységet 
végző gazdasági szervezetek jogkövető magatartásával találkoznak. Az önkéntesekre, az 
önkéntes szervezetekre, a civil szerveződésekre, a magyar és külföldi állampolgárok 
segítségére is szükség volt annak érdekében, hogy a 2013. évi rendkívüli időjárással, valamint 
rendkívüli árvízzel kapcsolatos helyzetet kezelni tudják. Az elmúlt időszakban megkezdődött 
Komárom város árvízvédelmi védvonalának a kiépítése. Ha a védvonal elkészül, és elkészül 
Esztergom-Tát térségében az Únyi és Kenyérmezei patakok visszatöltésezése, akkor már csak 
Esztergommal és Pilismaróttal kell különböző árvízi helyzetek során foglalkozni. A járási 
mentőszervezetekre szükség van. A köteles polgári védelmi szervezetekből önkéntes alapon 
szerveződő civil szervezeteket hoznak létre. Köszönetet mond a tűzoltóparancsnokság illetve 
kirendeltség elmúlt időszaki munkájának nyújtott segítségért az önkormányzatnak. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megadja a szót Czita János, képviselőnek. 
 
Czita János, képviselő: Elmondja, hogy a polgári életben a katasztrófavédelem helyzete 
felerősödött. A rendkívüli helyzetek elhárításához az állampolgárokra, önkéntesekre is 
szükség volt. Az árvízvédelmi töltés kiépítése folyamatban van. Háborús lövegek minden 
évben előkerülnek. Gondoskodni kell a Monostori erőd lőszermentesítéséről is. Komárom 
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városa biztonságos, a polgároknak a megváltozott jogszabályokat követni kell, gondol itt az 
ADR-es szabályok betartására. A veszélyes anyagok szállításában meg kell felelni az új 
szabályoknak.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megkérdezi, hogy van-e 
további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 
kapcsolatban? Megadja a szót Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármesternek. 
 
Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Elmondja, hogy a CO mérgezéssel 
kapcsolatban elhangzott, hogy két személy is életét vesztette mérgezés következtében. A 
Komáromi Mentőszolgálat is rendelkezik már két CO mérővel, melyet az önkormányzat 
vásárolt a Mentőszolgálatnak. Komárom város minden támogatást megad arra, hogy a 
szervezetek munkáját támogassa, segítse. Példaértékű a katasztrófavédelem elmúlt 4 éves 
munkája.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Elmondja, hogy részt vett 
azon az ünnepi állománygyűlésen, amikor az átszervezés után állami fenntartás alá került a 
katasztrófavédelem megszervezése az önkormányzati fenntartásból. Mindenfajta irányú 
segítséget igyekszik megadni Komárom Város Önkormányzata a komáromi tűzoltóknak. 
Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 
tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót Molnárné dr. Taár Izabellának, a 
Komáromi Járási Hivatal vezetőjének. 
 
Molnárné dr. Taár Izabella, a Komáromi Járási Hivatal vezetője: Mint a Helyi Védelmi 
Bizottság elnöke, megerősíti az előbb elhangzott katasztrófavédelmi beszámolót. A Járási 
Hivatalok megalakulását követő több mint másfél év alatt a katasztrófavédelemmel való 
kapcsolat és együttműködés zavartalanul zajlott. A járás területén egy önkéntes munkacsoport 
alakult. Ehhez az önkormányzatok segítséget nyújtottak mind erkölcsileg, mind anyagilag. 
Megköszöni a katasztrófavédelem együttműködését, magas színvonalú munkáját.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Márkos Attila, 
képviselőnek. 
 
Márkos Attila, képviselő: Megköszöni azt a gyors és szakszerű beavatkozást, amelyet a 
Magyar Lovas Színház tetőszerkezetének kigyulladásakor tapasztalt a tűzoltók részéről. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Hamrák 
Zsófia, képviselőnek. 
 
Hamrák Zsófia, képviselő: Elmondja, hogy számos eszköz átadásra került a 
katasztrófavédelem részére, amelyek a lakosság biztonságát szolgálják továbbra is.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Takács József, 
képviselőnek. 
 
Takács József, képviselő: Megköszöni a részletes tájékoztatást. Elmondja, hogy lakóhelye 
környezetében olyan üzemanyag-tároló található, amelyre fokozottan kell figyelni.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Horváth 
Gyula, képviselőnek. 
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Horváth Gyula, képviselő: Megköszöni a katasztrófavédelem együttműködését, magas 
színvonalú munkáját.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megkérdezi, hogy van-e 
további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 
kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 
szavazzanak az 1-119/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 
elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 197/2014. (IX.10.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Komárom-
Esztergom Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Tatabányai 
Katasztrófavédelmi Kirendeltségének beszámolóját. 
 
Határidő: 2014. szeptember 12. 
Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 

 
 

2. Beszámoló a 2010-2014. évi Gazdasági Program végrehajtásáról 
Előadó: dr. Molnár Attila, polgármester 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy a 2010-2011. év elsősorban az 
átszervezésről szólt. Próbálták azokat a mechanizmusokat kiiktatni, ahol úgy látták, hogy 
párhuzamos szolgáltatások zajlanak. A pazarló gazdálkodások elemei visszaszorításra 
kerültek. Elmondja, hogy 2011. év második felétől láthatóvá vált a gazdasági válság által 
előidézett szituáció. 2012. év végére sikerült a kialakult gazdasági helyzetet kezelni. 
Komárom város azon települések közé tartozott, amelyek nem rendelkeztek 
adósságállománnyal és hitelfelvételre sem került sor. Komárom Város Önkormányzatának 
adósságkonszolidáción nem kellett átesnie. A Képviselő-testület, a komáromi lakosok, az 
intézményvezetők segítsége nélkül nem alakulhatott volna ki ez a helyzet. A lehetőségekhez 
mérten igyekeztek eleget tenni a 2010. évben megfogalmazott feladatoknak, elvárásoknak. 
Számos szociális intézkedés bevezetését szorgalmazták. A családok terheinek további 
csökkentésére bevezették a kismamák ingyenes városi utazásának lehetőségét, valamint 
fenntartották a 70 év felettiek ingyenes szemétszállítását, a diákok utazásának támogatását, a 
megszületett gyermekek után járó úgynevezett kelengyepénzt, a nagycsaládosoknak pedig a 
negyedévenkénti tartós élelmiszerosztást. Komárom Város Önkormányzata folyamatosan 
részt vesz a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerben és az 
iskolatej programban. Első intézkedések egyike volt a város közbiztonságának javítása, ezért 
külön támogatást biztosítottak a rendőrségi járőrszolgálat megerősítésére. Elmondja, hogy a 
24 órás Közterület-felügyelet ingyenes zöld száma a hét bármely napján éjjel-nappal hívható. 
A bejelentések száma több száz havonta, melyből látszik, hogy a komáromiak teljesen 
magukénak érzik a szolgálatot. Pályázati lehetőségek bevonásával kiépítették azt a korszerű 
rendszámfelismerővel ellátott térfigyelő kamera-rendszert, amely a városban élők biztonságát 
növeli. Eddig 4 kamera felszerelése valósult meg. További pályázati lehetőségek bevonásával 
igyekeznek bővíteni a kamera-rendszert. Elmondja, hogy a ciklus első felében befejeződött a 
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városközpont felújítása, ennek részeként megújult a Szabadság tér, a Jókai tér, a Jókai mozi 
épülete, az Arany 17. Rendezvényközpont, továbbá a főúton lévő lakóingatlanok közötti 
területek, valamint a Petőfi Sándor Általános Iskola főbejárata is. Az idei költségvetés tervei 
közt szerepel a Tamási Áron utca teljes rekonstrukciója, amely a monostori bölcsőde, az 
orvosi rendelő és az óvoda jobb megközelítését szolgálja, valamint megoldja a vízelvezetés és 
a parkolás gondjait. Szeretnék rendbe tenni az olyan belvárosi utakat, ahol még nincs szilárd 
burkolat, így a Madách Imre utca és a Laktanya köz egyes szakaszai is sorra kerülnek. 
Prioritást igényel a Tengerészeti emlékmű környékének átépítése. Régi igény volt a Tóparti 
Óvoda külső felújítása, a Bozsik József Általános Iskola, a Feszty Árpád Általános Iskola, 
valamint a Petőfi Sándor Általános Iskola udvarának rendbetétele. Elmondja, hogy átadásra 
került az elkerülő út, amely fontos gazdasági szempontból valamint munkahelyteremtés 
szempontjából is, hiszen az autópályáról közvetlen csatlakozással rendelkezik az Ipari park. 
Az új Duna-híd kapcsán elmondja, hogy elkészült az engedélyezési tervdokumentáció, amely 
az európai uniós források lehívásához szükséges. Megtörtént az Alapy Gáspár 
Szakközépiskola új tanműhelyének és az intézmény felújított épületének átadása is. Az elmúlt 
4 év során avatták fel a Szivárvány Óvoda új tornatermét, és az új Koppánymonostori 
bölcsődét. Sor került a Védőnői Szolgálat épületének átadására, amellyel megszűnt az az évek 
óta tartó állapot, hogy a kismamáknak együtt kellett várakozniuk a rendelésre érkező beteg 
gyermekekkel. Az új védőnői épület mellett átadásra került egy új gyermekorvosi rendelő is, 
valamint felújításra került több egészségügyi helyiség is. Elmondja, hogy az elmúlt évben 
átadták a felújított fedett lőteret. A Czibor Zoltán Sporttelep bővítésével új műfüves labdarúgó 
pályát építettek a Magyar Labdarúgó Szövetség együttműködésével. Komárom Város 
Önkormányzata a Komáromi Gyógyfürdőben ingyenes úszásoktatási programot állított össze, 
hiszen fontos, hogy minden komáromi gyermek megtanuljon úszni. Igyekeztek új 
rendezvényeket, fesztiválokat Komárom városában meghonosítani. Erősíteni kell a civil 
közösségekkel való kapcsolattartást, a megrendezésre kerülő programok párhuzamosságának 
kiküszöbölése érdekében. A Komáromi Magyar Lovas Színház egyedülálló teátrum. A 
színház a városmarketing területén is szerepet játszik országos hírű előadásaival. Egyik 
legfontosabb cél Komárom turizmusának fejlesztése. A fürdő felújításának és a városi 
gyógyszálló épületének tanulmánytervei már elkészültek. A Monostori Erőd Hadikultúra 
Központ Kht. szakembereinek irányítása alatt elkészült a Duna bástya felújítása, és átadásra 
került az új kikötő is. Egy határon átnyúló pályázaton nyert közel 600.000.000,- Ft-os 
beruházással segítik az Ipari park közművesítését, melynek révén további beruházók 
érkezésére számíthatnak a településen. Ennek 25%-át az európai unió, 10%-át a magyar 
állam, 5%-át pedig Komárom Város Önkormányzata biztosítja. Nemrégiben sor került a 
Monostori erőd kerékpárútjának az átadására is, amely az Eurovelo 6-os kerékpárrendszerhez 
is fog csatlakozni. Elmondja, hogy jövő héten, hétvégén történik a megújult kazamata 
rendszer átadása, amelynek önrészét szintén Komárom Város Önkormányzata biztosította. 
Régi adósságukat törlesztették a Koppánymonostori városrészben található hulladéktároló 
rekultivációjával is, mely az idei évben fejeződött be. A hulladéktároló rekultivációja közel 
300.000.000,- Ft-os beruházás volt, amelynek az átadása szintén megtörtént. Elmondja, hogy 
a 2013. évben közel 500.000.000,- Ft-ot fordítottak arra, hogy út, járda és közvilágítás 
felújítási és fejlesztési beruházási program valósuljon meg. Az idei évre is úgy állították össze 
az útfelújítások listáját, hogy azok a lakók, illetve a közintézmények igényeinek lehető 
legjobban megfeleljenek. Elmondja, hogy a 2013-as esztendő különös megpróbáltatások elé 
állította a Komáromiakat. Márciusban a rendkívüli hóhelyzettel, júniusban pedig a 
rekordméretű árvízzel kellett szembenézni. Komárom városát sikerült megmenteni a pusztító 
víztömegtől. A vízügy, a katasztrófavédelem, a honvédség, a rendőrség, a MÁV munkatársai, 
a Magyar Máltai Szeretetszolgálat és Vöröskereszt önkéntesei mellett Komárom város lakói, a 
civil szervezetek, cégek segítettek a katasztrófahelyzet elhárításában. Komárom példát 
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mutatott összefogásból, emberségből. Jelenleg több évtizedre szóló fejlesztések előtt állnak. 
2015. év második felében elkészül a Komárom-Almásfüzitő dunai gátrendszer, amely a 
helyiek hosszú távú biztonságát szolgálja. Elmondja, hogy közel 1.000.000.000,- Ft-ból zajlik 
a Selye János Kórház rekonstrukciója, amellyel a betegellátás minősége javulhat. Ez a 
fejlesztés egyrészt az eszközállomány korszerűsítését, másrészt a szükséges építészeti 
átalakításokat is magába foglalja. Fontos kormányzati beruházás a Csillag erődöt érintő, több 
mint 6.000.000.000,- Ft-os projekt, amely a Szépművészeti Múzeummal karöltve valósul 
meg, részben európai uniós forrásokkal. A Szépművészeti Múzeumban található, Európában 
is egyedülálló 19. századi antik szobormásolat parkot alakítanak majd ki a Csillag erőd falai 
közt, amely a múzeum országos raktárbázisaként is működik majd. Európában két ilyen 
szobormásolat kiállítópark található, az egyik Franciaországban, a másik Németországban. A 
tanulmánytervek elkészültek, jelenleg az engedélyezési fázis zajlik. Amint a szakhatósági 
engedélyezés lezárul, a kivitelezés is elkezdődhet. Az egyedülálló látványosságnak 
köszönhetően több ezer turista érkezése várható városunkba. A komáromi erődrendszer a 
világörökségi cím várományosa. Elmondja, hogy a geotermikus energiával kapcsolatos 
beruházást több mint 1.000.000.000,- Ft-ból valósítják meg. Cél, hogy a városnak hírnevet 
hozó termálvíz hőenergiáját a közintézmények és a lakóépületek fűtésére is felhasználják, 
amellyel évente komoly megtakarítást érhetnek el.  A pályázat kivitelezési fázisa néhány 
héten belül megkezdődhet. Az új Duna-híddal kapcsolatban elmondja, hogy az építmény 
mérföldkő lesz a város életében. A kisajátítási eljárást már megkezdte a Nemzeti Infrastuktúra 
Fejlesztő Zrt. Korábban azok az előfeltételek, amelyek szükségesek voltak Magyarország és 
Szlovákia között, létrejött nemzetközi szerződések már lehetővé tették azt, hogy ez a 
beruházás folytatódjon. Ennek az előkészítési fázisa megtörtént. A kiviteli tervek készítésének 
az utolsó fázisainál tartanak. 2016. év elején az alapkőletétel megtörténik, és elkezdődik az új 
Duna-híd megépítése. Legkésőbb 2018. évben elkészülhet az új Duna-híd. Az átkelő mind a 
munkahelyteremtés, mind az idegenforgalom, mind pedig a turizmus és a gazdasági 
kapcsolatok tekintetében is élénkülést hoz majd. Az új Duna-híd a jövő generációinak épül. 
Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a 
napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót Takács József, képviselőnek. 
 
Takács József, képviselő: Elmondja, hogy a bevételek csökkenésével akár a beruházások, 
akár a fejlesztések a városban csökkenő tendenciát mutatnak. Az iparűzési adó is évről évre 
csökkenő tendenciát mutat. Komárom Város Önkormányzatának fontos a pályázati 
lehetőségek kihasználása. A pályázatokhoz önerőre van szükség. A pályázatok 
utófinanszírozásos pályázatok, amit Komárom Város Önkormányzatának előre ki kell fizetni, 
és ha elkészült a beruházás, utólag kapja vissza a város az adott önerő összegét. A politikai 
környezettel kapcsolatban elmondja, hogy a városban élő embereknek ezzel kapcsolatban 
negatív észrevételük nem lehet. Az elmúlt években, figyelembe véve a gazdasági 
körülményeket, a Képviselő-testület tagjai pozitívan álltak a fejlesztésekhez és 
beruházásokhoz. A Képviselő-testület tagjai segítették egymás munkáját. Tervezni úgy lehet 
felelősségteljesen, ha reális esélyt látnak a megvalósításra. A tervezést meg kell előznie 
egyfajta kommunikációnak, amely a városvezetés és az itt élő lakosság között jön létre. A 
városvezetés igyekszik mindenféle fórumot megragadni a megfelelő kommunikáció 
érdekében. Gondol itt a polgármesteri bejárásokra, és a képviselői fogadóórákra is.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Czita János, 
képviselőnek. 
 
Czita János, képviselő: A gazdasági program végrehajtásával kapcsolatban elmondja, hogy 
2010. évben a Képviselő-testület felállásakor a tervek más irányt mutattak. Szélesebb körben 
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terveztek, legyen az beruházás, vagy felújítás. Ebben a 4 éves ciklusban a városvezetés 
majdnem fele annyi pénzzel gazdálkodhatott, mint az ezt megelőző ciklusban. Az elmúlt 4 
évet nézve sikerek és veszteségek is egyaránt vannak. Sikerült befejezni azokat az európai 
uniós beruházásokat, amelyek Komárom városának az értékét, színvonalát megváltoztatták. A 
Szabadság tér patinás jelleget öltött. A Jókai mozi felújítása által a komáromiak jól 
használható mozit kaptak. A csekély bevételek mellett folytatódtak a járda-felújítási 
munkálatok. A város szervezeti rendje, a Polgármesteri Hivatal gazdálkodása átalakult, új 
formát öltött. Sikeresen, takarékosan gazdálkodott Komárom Város Önkormányzata. A civil 
szervezetek támogatását tekintve is pozitív változás történt. A labdarúgást, és a komáromi 
sportéletet tekintve is fejlődés történt. Az elmúlt évben átadásra került a felújított fedett lőtér, 
mely egyedülálló lehetőséget biztosít amatőr- és élsportolók edzéséhez. Az Ipari parkot 
tekintve sikerekről és kudarcokról is lehet beszélni. Elmondja, hogy a 4 osztályos kórház 
megszűnt Komáromban, viszont folyamatos fejlesztés alatt áll. A kórházra a jövőben is 
szükség van. Komárom városa nyerte meg annak a hídnak az építését, amely összeköti az 
északi gazdasági területet városunkkal. Ennek hatására gazdasági fellendülés várható a 
térségben. Az átkelő mind a munkahelyteremtés, mind az idegenforgalom, mind pedig a 
turizmus és a gazdasági kapcsolatok tekintetében is élénkülést hoz majd. A Képviselő-testület 
tagjai pártpolitikai előítéletek nélkül tettek a városért.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Elmondja, hogy a Képviselő-
testület tagjai Klapka György idézete alapján cselekedtek, miszerint „Ott, ahol a haza üdvéről 
van szó, személyes tekinteteknek félre kell vonulniuk.” Megadja a szót Dr. Kreft-Horváth 
Loránd, alpolgármesternek. 
 
Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Megköszöni a Képviselő-testület tagjainak, 
hogy 4 éven keresztül támogatták a „Kincset ér” egészségügyi prevenciós programot, amelyet 
a tavalyi évben akkreditáltak, valamint a „Van mit tisztáznunk” elnevezésű környezetvédelmi 
programot. Az idén is, a szeptember 20-i hétvégén az autómentes világnap keretében egy 
komoly programmal készülnek, amelyet a Monostori erőd munkatársaival fognak 
megvalósítani. A program keretében lesz kerékpártúra, gyalogtúra, ingyenes erődlátogatás. A 
szemétszedések, faültetések is ennek a programnak a keretében zajlottak Komárom 
városában.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Hamrák 
Zsófia, képviselőnek. 
 
Hamrák Zsófia, képviselő: Elmondja, hogy 8 éve tölti be a képviselői tisztséget. A 4 éves 
ciklus során a város lakói számtalan alkalommal megkeresték ötleteikkel, panaszaikkal. Bízik 
benne, hogy a legtöbb problémára, kérdésre, választ illetve megoldást találtak. Az elmúlt 4 év 
a körzete életét tekintve pozitívnak mondható. A legjelentősebb és leglátványosabb 
változások ebben a körzetben következtek be. Akár a Szabadság teret tekintve, akár a 
Mártírok utcai lakótömbök belső udvarának felújítását tekintve. Régi igény volt a Tóparti 
Óvoda külső felújítása, környezetének megújítása, amely az itt élők életminőségének 
javulását tette lehetővé. Az Arany 17. Rendezvényközpontnál lévő dühöngőből közkedvelt 
játszótér alakult. Az iskolás gyermekek védelme is megoldódott, hiszen a Mártírok útján két 
lámpával ellátott, biztonságos átkelőt létesítettek a gyermekek biztonságos közlekedése 
érdekében. Az Arany János utca és a Fáy András utca végében parkosításra került sor, pihenő 
kőpaddal. Az önkormányzatnak kívül álló okok miatt néhány beruházást nem sikerült 
megvalósítani. A Maros utcát, a Gábor Áron utcát, a Babits utcában és az Eötvös utcában lévő 
járdát nem tudták megújítani. A következő ciklus első feladataiként megoldódik az említett 
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utcákban lévő járdák rendbetétele. Tanácsnoki munkájához tartozott a városi és ünnepi 
rendezvények szervezése, testvérvárosi kapcsolatok fenntartása, nemzetiközi kapcsolatok 
ápolása, bővítése. A határon túli magyarokkal való kapcsolat ápolását tekintette a 
legfontosabb feladatnak. A városban helyére kerültek az emlékművek, és a hozzájuk tartozó 
ideológiák.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Dombay 
Gábor, képviselőnek. 
 
Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy részletes beszámolót hallhattak az elmúlt 4 év 
gazdasági és kulturális fejlesztéseiről Komárom városában. Megköszöni a körzetében élők 
bizalmát. Reméli, hogy rászolgál erre a továbbiakban is. Elmondja, hogy a Török Ignác utca 
egész hosszában megtörtént a járdaszakasz kialakítása. Több utcában kiépítésre került a 
közvilágítás. A város egyik elhanyagolt pontja volt a Lengyár lakótelep. Itt is komoly 
fejlesztést sikerült létrehozni egy kisebb játszótér kiépítésével. A későbbiekben parkosításra is 
szeretne sort keríteni. Elkezdték rendbe tenni a Csokonai lakótelep mögötti belső udvari részt. 
A napokban elszállításra került az itt elhelyezkedő hatalmas gázolaj tároló 
környezetszennyező tartály. A terület szintén befüvesítésre kerül. Továbbá egy pihenőparkot 
szeretne padokkal és asztalokkal megvalósítani ezen a területen. Bartusekpuszta és 
Csémpuszta is Komárom városához tartozik. Két buszmegálló telepítése is megvalósult 
ezeken a területeken. Elmondja, hogy a Rüdiger tó körül kiépítésre került egy sétány. A 
sétány 800 m hosszú. A tó mellett lévő Ifjúsági parkba szeretnének felállítani felnőtt 
kondicionáló eszközöket is.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Horváth Zsolt, 
képviselőnek. 
 
Horváth Zsolt, képviselő: A felújított fedett lőtér megvalósulásáért köszönetet mond Hornig 
Rudolfné alpolgármesternek, a Képviselő-testület tagjainak, és a megvalósulását támogató 
civil szervezeteknek. A Jókai mozi technikai korszerűsítése is megtörtént, amelynek hatására 
jelentősen nőtt a filmszínház forgalma. A Selye János Kórházzal kapcsolatban elmondja, hogy 
a 4 osztályt nem lehetett működtetni. Bízik benne, hogy az elkövetkezendő időszakban 
legalább a belgyógyászati osztályt újra ki lehet alakítani. Megkérdezi, hogy az Északdunántúli 
Vízmű Zrt. mikor számlázza ki az elmúlt időszakot, valamint a víz- és csatornadíjakkal 
kapcsolatban szeretne tájékoztatást kapni. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Hornig 
Rudolfné, alpolgármesternek. 
 
Hornig Rudolfné, alpolgármester: Elmondja, hogy a város gazdasági életét valamint 
gazdasági működését meghatározó folyamatokban vett részt, gondol itt a rendezési 
tervmódosításokra, valamint a megvalósítandó projektek előkészítésére, megvalósítására. A 
2014-2020-ig tartó időszakra is kell gondolni, hiszen a jövőt is meg kell határozni. Fontosnak 
tartja, hogy az esetleges fejlesztések gondolatban megszülessenek. Az Ipari park 
fejlesztésének megvalósítása 2009. évben egy rendezési terv módosítással indult el. Az elmúlt 
időszakban a kis- és középvállalkozói szférának az önkormányzat próbált segítséget nyújtani.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Horváth 
Gyula, képviselőnek. 
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Horváth Gyula, képviselő: Elmondja, hogy a Laktanya köz teljes szakasza járdát kapott, 
valamint a vízhálózat teljes felújítása megtörtént. A Radeczky emlékmű is visszakerült 
eredeti, méltó helyére. A Klapka György út 51-53 belső udvara is új megjelenést kapott. A 
Czibor Zoltán Sporttelep bővítésével új műfüves labdarúgó pálya épült a Magyar Labdarugó 
Szövetség együttműködésével.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Babják Csaba, 
képviselőnek. 
 
Babják Csaba, képviselő: Elmondja, hogy az elmúlt 4 évben próbált kritikus, de pozitív 
kritikai hangnemet megütni a Képviselő-testületi ülések alkalmával. Megköszöni az 
együttműködést a Képviselő-testület tagjainak. Kéri a város lakóit, hogy az önkormányzati 
választáson szavazzanak a Jobbik Magyarországért Mozgalom jelöltjeire.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Márkos Attila, 
képviselőnek. 
 
Márkos Attila, képviselő: Elmondja, hogy az elmúlt 4 év során nagyon nehéz időszakot 
tudhatnak maguk mögött. A legnehezebb feladat szerény forrásokból olyan dolgokat 
létrehozni, amely a társadalom egészének érdekeit szolgálja. A Képviselő-testület tagjainak 
lehetőségei korlátozottak voltak. Egy korszerű, fejlett, nyugati társadalomnak alapja kell, 
hogy legyen, hogy olyan képviselők végezzék a dolgukat, akik a lakosság érdekében tudnak 
tenni.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Turi Bálint, 
alpolgármesternek. 
 
Turi Bálint, alpolgármester: Elmondja, hogy az I.-II. világháborús emlékművek 
rendbetétele megtörtént. Széles közadakozást megvalósítva, a Képviselő-testület tagjainak, és 
Komárom város lakosságának köszönhetően, igazán méltó emlékművet, Turul szobrot 
emeltek a város központjában. Kiemeli, hogy sor került a Védőnői Szolgálat épületének 
átadására, amellyel megszűnt az az évek óta tartó állapot, hogy a kismamáknak együtt kellett 
várakozniuk a rendelésre érkező beteg gyermekekkel. A Jókai mozi esetében kétféle 
pályázatról beszélhetünk. A város-rehabilitációs projekt keretében az épület megújult. A 
felújítást követően jelenlegi funkcióját az épület még nem kaphatta meg. Az a korszerű 
technika, amely a mai korkövetelményeknek megfelelő akkor még nem valósulhatott meg. 
Később lezajlott a Jókai Mór Filmszínház technikai korszerűsítése is, ahol digitális 
technikával premier időben is tudnak vetíteni, akár 3D-ben is, valamint helyet kaphatnak 
kamaraszínházi előadások is. A mozi olyan funkciót kapott, melynek hatására egy-két hét 
alatt annyian látogatták a mozit, mint korábban egy év alatt. Elmondja, hogy a városban volt 
egy olyan óvoda, amely nem rendelkezett tornateremmel. A Szivárvány Óvoda tornatermének 
kialakítása is megtörtént megfelelő funkciókkal ellátva. Elmondja továbbá, hogy a római 
katolikus egyházzal közösen felújították a Szent István téren álló kistemplomot. Folytatták a 
panelprogramot, amelyet a későbbiekben is folytatni szeretnének. Több más ingatlannal 
együtt megújult a Mártírok utcai lakótömb is. A jövőre nézve tervezik a Szent László utcában 
elhelyezkedő volt „leányszálló” épületének felújítását is. A Gyár utca 12. szám alatti romos 
ház lebontásra került, ezáltal fejlesztési területhez jutottak. A város-rehabilitációs program 
keretében a Jókai tér egyik része megújult. A Tengerészeti emlékmű környékének megújítása 
még várat magára, amelyet a jövőben szintén szeretnének véghezvinni. Komárom város 
általános és középiskolái a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ fenntartása alá kerültek. 
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Az úszásoktatással, prevenciós programokkal és minden más pályázati eszközzel segítik az 
oktatási intézmények munkáját. A sportot érintően elmondja, hogy felújították a fedett lőteret, 
valamint egy műfüves labdarúgó pálya is megépítésre került. A városban az elmúlt években 
több hagyományteremtő szándékú megemlékezést is meghonosítottak. Magas színvonalon 
zajlanak a nemzeti ünnepekről történő megemlékezések is. Egyik legfontosabb cél Komárom 
város turizmusának fejlesztése.   
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Sárai János, 
képviselőnek. 
 
Sárai János, képviselő: Elmondja, hogy 6. ciklusa végére ért. A képviselőknek 
megválasztásukkor vannak elképzelései azzal kapcsolatban, hogy a városban mit lehetne 
megvalósítani. Minden elképzelést egy-egy ciklus alatt nem lehet megvalósítani. Néha a város 
más részein előforduló problémák előtérbe kerülnek. Annak ellenére, hogy a településnek 
nem volt olyan kedvező gazdasági helyzete, mint a 2010-es esztendő előtt, a fejlesztések és a 
beruházások tovább folytatódtak. A Szőnyi városrészen a Molaji kereszttől egészen a déli 
vasútig megtörtént a járda kiépítése. Az óvodák és iskolák belső udvarának rendbetétele 
megtörtént. Nem sikerült az Ifjúsági telep vízelvezetését kialakítani, valamint a járdaépítési 
programot tovább folytatni.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Elmondja, hogy Komárom 
Város Önkormányzati hivatalának átszervezése a Járási Hivatalok felállásakor példaértékűen 
zajlott. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-
testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-
testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-113/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő 
határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 198/2014. (IX.10.) határozata: 

 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a polgármester 
beszámolóját a 2010-2014. évi gazdasági Program végrehajtásáról. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Atttila polgármester 

 
 

3. Beszámoló Komárom Város Önkormányzata 2014. évi költségvetésének I. féléves 
végrehajtásáról, tájékoztató az Önkormányzat 2014. június 30-án fennálló 
likviditási helyzetéről 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén Kéri Anna, 
könyvvizsgálót. Elmondja, hogy a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság valamint az 
Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta a napirendet, amelyet egyhangúan elfogadásra javasol a 
Képviselő-testületnek. Az előterjesztés két részből áll, egyrészt tartalmazza az I. félévi 
gazdálkodásról szóló beszámolót, másrészt a likviditási helyzetről szóló tájékoztatót. 
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Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a 
napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, 
hogy szavazzanak az 1-115/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő első határozati 
javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 199/2014. (IX.10.) határozata: 

 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a város 2014. évi 
költségvetésének I. féléves végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 

dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 
az 1-115/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő a likviditással kapcsolatos második 
határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 200/2014. (IX.10.) határozata: 

 
1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete Komárom Város 2014. 

június 30-án fennálló kötelezettségeiről, likviditási helyzetéről szóló beszámolót 
elfogadja. 

 
2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a beszámolóval 

kapcsolatban további intézkedést nem kezdeményez. 
 

Határidő:  azonnal 
Felelős:   dr. Molnár Attila polgármester 

 
 

4. Beszámoló a folyamatban lévő pályázatokról, beruházásokról 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy az előterjesztésben nem szerepel, hogy a 
komposztálóval kapcsolatos pályázati eljárás folyamatban van. A kivitelezést Komárom 
Város Önkormányzata a Duna-Vértes Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás beruházása 
keretében tudja megvalósítani. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a 
Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a 
Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-114/2014. iktatószámú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 201/2014. (IX.10.) határozata: 
 

Komárom Város Képviselő-testülete elfogadja a folyamatban lévő pályázati 
projektekről, beruházásokról, felújításokról szóló beszámolót. 

Határidő:  azonnal  
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

5. Tájékoztató a településképi véleményezési és településképi bejelentési eljárások 
tapasztalatairól 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Felkéri dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy adjon 
tájékoztatást az előterjesztéssel kapcsolatban.  
 
dr. Ströcker Renáta, jegyző: Elmondja, hogy egy évvel ezelőtt született meg az az 
önkormányzati rendelet, amely ezeket az eljárásokat bevezette. A településképet meghatározó 
eljárások a Polgármester hatáskörébe kerültek. Településképi véleményezési eljárás az 
építéshatósági eljárás részét képezi. A településképi bejelentési eljárások önálló eljárások. 
Figyelmet fordítanak arra, hogy minél szélesebb körben tájékoztassák a városlakókat ezen 
eljárás részleteiről. Komárom város honlapján erről részletes információt találnak. Bármilyen 
kérdés esetén a hivatal munkatársai rendelkezésre állnak. Elmondja, hogy a beszámoló 
tartalmazza a statisztikai adatokat. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-
116/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 202/2014. (IX.10.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a településképi 
véleményezési- és a településképi bejelentési eljárásokról szóló beszámolót. 

 
Határidő:  azonnal 
Felelős:   dr. Molnár Attila polgármester 

 
 

6. Komárom Város Önkormányzata 2014. évi közbeszerzési tervének 2. számú 
módosítása 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy a településrendezési terv módosítása 
szolgáltatás megrendelésnek minősül, melyet a közbeszerzési terv nem tartalmazott, ennél 
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fogva szükségessé vált a közbeszerzési terv 2. számú módosítása. Megkérdezi, hogy van-e 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-
117/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 203/2014. (IX.10.) határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja, hogy 
Komárom Város Önkormányzata 2014. évi közbeszerzési tervét a határozat 
melléklete szerinti tartalommal kiegészítse a „Komárom város településrendezési 
tervének módosítása” tárgyban lefolytatandó közbeszerzési eljárással. 

 
2. Komárom Város Képviselő-testülete Komárom Város Önkormányzata 2014. évi 

2. sz. módosítással egységes szerkezetbe foglalt közbeszerzési tervét a határozat 
melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 

 
Határidő:  2014. szeptember 15. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 
 

7. Komárom Város Egyesített Szociális Intézményének beszámolója a 
tevékenységéről 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén Illés Nikoletta 
intézményvezetőt, valamint Smahó Viktóriát intézményvezető helyettest. Megadja a szót, Dr. 
Kreft-Horváth Loránd alpolgármesternek.  
 
Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Elmondja, hogy a beszámoló elején található 
Szabó Magda idézet valóban az otthon működésének érzelmi alapjait tükrözi. Az intézmény 
jelenleg 90 főnek biztosít ellátást. Az elmúlt években nőtt azon ellátottak száma, akik teljes 
ellátást igényelnek. Megköszöni az intézmény dolgozóinak azt a lelkiismeretes munkát, 
amelyet az elmúlt évek során nyújtottak. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megkérdezi, hogy van-e 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-
118/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 204/2014. (IX.10.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Komárom Város 
Egyesített Szociális Intézménye 2012-2013. évek alatt végzett munkájáról szóló 
beszámolót. 

 
Határidő:  2014. október 1. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
 

8. Komárom és Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai 
programjának, és szervezeti és működési szabályzatának módosítása 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén Csöngei Ildikó, 
intézményvezetőt. Megadja a szót, dr. Ströcker Renáta, jegyzőnek. 
 
dr. Ströcker Renáta, jegyző: Elmondja, hogy két ok miatt vált szükségessé a szakmai 
program, illetve a szervezeti és működési szabályzat módosítása. Két új helységgel bővült a 
szolgálat, amely a szakmai programot is érinti. Az a helyettes szülő, aki a gyermekek átmeneti 
gondozását ellátta, elköltözött. Új feladat elé állítja Komárom Város Önkormányzatát az, 
hogy ezt az ellátást megoldja. Vagy új helyettes szülő választásával, vagy pedig családok 
átmeneti otthonához való csatlakozással. Elmondja, hogy Kisbéren működik egy ilyen otthon. 
Tárgyalásokat folytatnak arról, hogy esetleg Kisbéren lehetne megoldani ezt az ellátást. A 
tárgyalások még folyamatban vannak, amint befejeződnek, a Képviselő-testület tagjai kapnak 
erről megfelelő tájékoztatást, hogy meg tudják hozni a szükséges döntéseket.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megadja a szót, Dr. Kreft-
Horváth Loránd alpolgármesternek. 
 
Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Elmondja, hogy a Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálat a szociális szférának fontos alapköve Komárom városában. A 
szolgálat a rászorultakon, a bajbajutottakon kíván segíteni. Évente 4 alakommal az 
élelmiszerosztás szervezésében is részt vesznek a szolgálat munkatársai. Megköszöni az 
intézményben dolgozók áldozatos munkáját. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megkérdezi, hogy van-e 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-
119/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 205/2014. (IX.10.) határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő – testülete jóváhagyja a Komárom és 
Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat módosított valamint a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Családsegítő Szakmai Programját.  

 
2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő – testülete jóváhagyja a Komárom és 

Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat módosított valamint a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai 
Programját.  

 
3. Komárom Város Önkormányzat Képviselő – testülete jóváhagyja a Komárom és 

Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat módosított valamint a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Szervezeti és Működési Szabályzatát. 

 
Határidő:  2014. október 1. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
 

9. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a 
két ülés közötti fontosabb eseményekről, képviselői kérdések, közérdekű 
bejelentések 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, 
hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót, 
Dombay Gábor képviselőnek. 
 
Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy szeptember 1-jével elindult az iskola. 
Tudomására jutott, hogy az iskolák és óvodák udvarán előfordulnak mérgező növények. 
Kérése a környezetvédelmi referens felé, hogy vizsgálják meg ezen növényeket, és tegyék 
meg a megfelelő intézkedéseket. Elmondja, hogy a jövő héten kezdődik az európai mobilitási 
hét, ami szinte már minden európai uniós országban bevezetésre került. Ennek keretén belül 
Komárom városa is megrendezi szeptember 20-án az autómentes napot. A kerékpártúra a 
három erőd érintésével zajlik majd. A Monostori erődben játékos vetélkedők, különböző 
kerékpáros ügyességi versenyek kerülnek megrendezésre. A túrázók ingyenesen megnézhetik 
az új interaktív elemekkel felújított kazamatákat is. Elmondja, hogy szeptember 20-án 13 
órakor sor kerül az a Kebel liget átadására, amely a kerékpárút építése miatt áthelyezésre 
került. Elmondja továbbá, hogy szeptember 26-án reggel 6 órakor 5. alkalommal kerül 
megrendezésre a Spárta váltófutás.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megadja a szót, Czita János 
képviselőnek. 
 
Czita János, képviselő: Elmondja, hogy szeptember 1-jén a Vértes Volán Zrt. új menetrendet 
alkalmazott, amely bővítést tartalmaz, hiszen a Foxconn jelezte, hogy bővíteni kívánja a 
dolgozói létszámot, és Komárom városa ehhez a buszközlekedés sűrítésével járult hozzá. 
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Elmondja, hogy a Koppány vezér úton a Homok utca és a Tulipán utca kereszteződésében 
elhelyezett buszmegállót meg kell emelni, hiszen a nagy esőzések következtében megáll a víz. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Hamrák 
Zsófia képviselőnek. 
 
Hamrák Zsófia, képviselő: Elmondja, hogy a szeptember 13-án kerül megrendezésre a 
Molaji városrészen a Cathedra nap. Szeptember 19-21. között a Szabadság téren 
„Mesterségek dicsérete” címmel három napos programsorozat kerül megszervezésre a 
Komáromi Sport, és Szabadidő Nonprofit Kft. valamint Nyikus Anna szervezésében.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Dombay 
Gábor képviselőnek. 
 
Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy a szeptember 20-i autómentes nap alkalmával 
megrendezésre kerülő kerékpártúra valamint gyalogtúra a Szabadság térről indul 9 órakor a 
Monostori erődbe.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Horváth 
Gyula képviselőnek. 
 
Horváth Gyula, képviselő: Elmondja, hogy a Saxum Kft. munkatársai példaértékű munkát 
végeztek a fűnyírással kapcsolatban. Augusztus 23-án Czibor Zoltánra emlékeztek. Részt 
vettek az első bajnoki mérkőzésen Koppánymonostoron, majd a Czibor Zoltán Sporttelepen 
Komárom városa Oroszlány ellen játszott. Elmondja, hogy a Klapka György út 48. szám alatt 
lakóktól bejelentést kapott, miszerint a rágcsálók a környéken elszaporodtak. A hivatal 
munkatársai tájékoztatták arról, hogy a szükséges intézkedéseket megteszik a problémával 
kapcsolatban.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Takács József 
képviselőnek. 
 
Takács József, képviselő: Elmondja, hogy a Komáromi újság aktuális számában egy 
véletlenszerű elírás található. Nem szeptember 21-én, hanem szeptember 27-én kerül 
megrendezésre a Molaji városrészen a Cathedra nap.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megadja a szót, Hornig 
Rudolfné alpolgármesternek. 
 
Hornig Rudolfné, alpolgármester: Elmondja, hogy Komárom Város Önkormányzata a volt 
Kombinát 1300 m2-es alapterületű épületét 4000 m2-es területtel megvásárolta. Az épület 
mögött lévő volt Kressz park területe felszámolásra került. Jelenleg tart a rendezési terv 
módosítása, valamint a területek összevonása, egy nagyobb projekt megvalósulása érdekében, 
amelyet a 2013-2020-ig tartó gazdasági tervben szerepeltettek. A Szőnyi Vásártéren feltárt 
leleteknek szélesebb körben történő bemutatására adhat lehetőséget a projekt megvalósulása. 
Jelenleg a Klapka György Múzeum 300 m2-en működik. Ezen belül nagy mennyiségű 
raktározott leletanyaggal rendelkezik. Korábban számot kaptak arról, hogy az ELTE 
Régészeti Tanszéke szívesen végezne itt olyan tevékenységet, ami a felsőoktatási 
intézménynek a működését is lehetővé tenné ebben az épületben. Azokat a régészeti leleteket, 
amelyeket a volt Brigetio területén feltártak, itt restaurálná az intézmény. Azok a projektek 
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kerülnek elsősorban magasabb számú pontozásra, amelyeknek az előkészítése valamilyen 
szinten megtörtént. Erre adott lehetőséget a Duna Stratégia pályázata. Együttműködés 
keretében Izsa településsel közösen, mint nemzetközi partnerrel vesz rész Komárom Város 
Önkormányzata a pályázaton. Komárom Város Önkormányzata a „Kultúra, idegenforgalom 
fejlesztése, az emberi kapcsolatok építése” című prioritásokat vállalta. Magának a 
múzeumnak a tervezését, illetve a kőtár kihelyezésének tervezést el tudják indítani. A volt 
Kresz pálya területén pedig egy nagy befogadó képességű létesítményt tudnak építeni. A 
LIMES egy egész országot illetve Európát végigölelő program. Elmondja, hogy összesen 
12.000.000,- Ft pénzügyi támogatásra lehet szert tenni, amelynek a 10%-át kell Komárom 
Város Önkormányzatának önerőként biztosítani.   
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 
további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 
kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 
szavazzanak az 1-120/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő Duna stratégia – Start 
pályázatán való részvételről, valamint a 10%-os önrész biztosításáról szóló határozati javaslat 
elfogadásáról.  
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 206/2014. (IX.10.) határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzata részt kíván venni a Duna stratégia – Start 
felhívásának pályázatán, melyet a „LIMES központ kialakításának projekt 
előkészítésére”, projektfejlesztésre nyújt be.  

 
2. A pályázat benyújtásához szükséges 10%-os önrészt, 4 000 EUR-t a 2014. évi 

költségvetés általános tartalékának terhére biztosítja.  
 
Határidő:  2014. szeptember 17. 
Felelős:   dr. Molnár Attila polgármester 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 
az 1-120/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2015. évi általános szerződési feltételeiről szóló határozati 
javaslat elfogadásáról.  
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 207/2014. (IX.10.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete, a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2015. évre szóló általános 
szerződési feltételeinek elfogadása mellett, felhatalmazza a polgármestert, hogy 
aláírja és megküldje az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő részére a 
csatlakozásról valamint az elektronikus adatbázis használatáról szóló 
nyilatkozatot.  
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Határidő:  2014. szeptember 30. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 
az 1-120/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő a beszámoló elfogadásáról határozati 
javaslat elfogadásáról.  
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 208/2014. (IX.10.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a lejárt határidejű 
Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és a két ülés közötti fontosabb 
tárgyalásokról, intézkedésekről szóló beszámolót. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester  

 
 
 
A képviselő-testület ülése 10 óra 35 perckor véget ér. 
 
 
 
 
 
 

k. m f. 
 
 

 
 
 

 
 dr. Ströcker Renáta dr. Molnár Attila 
 jegyző polgármester 


